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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, gazdaságfejlesztési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kinek szánják a Hévízi Gyógyfürdőt?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Két  héttel  ezelőtti  bizottsági  meghallgatása  során  Rogán  Antal  miniszter  úr,  a  Miniszterelnöki
Kabinetiroda turizmust is felügyelő vezetője kiemelten beszélt a Hévízi Tófürdő felújításáról és egy
komplex szolgáltatást nyújtó, a hévízi kastélyban kialakítandó  intézményről. A döntés sem váratott
magára sokáig: a kormány 1506/2023 számú határozatával kizárólagos állami tulajdonú, zártkörűen
működő részvénytársaság alapításáról döntött, amely a Magyar Turisztikai Ügynökség tulajdonosi
joggyakorlása  alá  kerül,  és  a  Hévízi  Szent  András  Reumakórház  és  Gyógyfürdőtől  átveszi  a
Hévízgyógyfürdő  turisztikai  célú  vagyonelemei,  így  a  Hévíz-gyógytó  és  a  Hotel  Spa  Hévíz
üzemeltetését.  A Zrt  feladata  a  Hévíz  város  által  kidolgozott  nagyszabású  egészségturisztikai
fejlesztési terv végrehajtása is, amit a kormány elfogadott. Mindehhez a kormány 100 millió forint
pénzbeli hozzájárulásról döntött akkor, amikor a költségvetés szorult helyzetére tekintettel Lázár
János előterjesztésére országszerte törölt mintegy 300 fontos, közérdekű beruházást.
 
Mindezzel nem is volna baj, ha nem szereztünk volna bőséges tapasztalatot arról, hogy az ilyen,
állam  által  közpénzből  fölújított  és  fölfejlesztett  turisztikai  célpontok  nem  sokkal  később
térítésmentesen vagy névleges áron magántulajdonba kerülnek, és mit tesz Isten, az új tulajdonosok
között nem egyszer  tűnt föl Mészáros, Garancsi vagy Tiborcz neve. Magyarán erős a gyanú, hogy a
hévízi turisztikai létesítményeket azért kell elvenni a kórháztól, és fejlesztésüket azért kell még a
jelenlegi  helyzetben  is  a  költségvetés  terhére  végrehajtani,  hogy  rövidesen  valamelyik
kormányközeli oligarcha kezére jutva busás nyereséget termeljen.
 
Kérdezem tehát miniszter urat:
 
Kit néztek ki a fölújított Hévízi Gyógyfürdő és Szálló üzemeltetésével megbízott, újonnan alapított



Zrt. majdani tulajdonosának?
 
 
Budapest, 2023. november 30.
 
 
Varju László

Demokratikus Koalíció
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